
 

Zápisnica z Rady rodičov konanej dňa 4.6.2019 

Program:  

1. Privítanie 

2. Informácie Pani riaditeľky Mg. Piliarovej o akciách školy  

3. Diskusia 

4. Záver 

1.Predsedníčka Rady rodičov Mgr. Janeta Nitková  privítala  na zasadnutí Rady rodičov členov 
a prizvaných hostí riaditeľku ZŠ Jaroslava Simana Mgr. Štefániu Piliarovú, zástupkyne ZŠ Jaroslava 
Simana Mgr. Evu Hankovú a PaeDr. Miriam Slivkovú. Oboznámila ich s programom aodovzdala slovo 
riaditeľke Základnej školy. 

2.Pani riaditeľka ZŠ informovala členov Rady rodičov o tom ako boli použité finančné prostriedky 
zvýšeného finančného príspevku  do RR, zakúpili sa skrinky na topánky v hodnote 1017 eur, objednali 
sa skrinky v hodnote 779 eur  a finančné prostriedky sa použili na v hodnote 238 eur. 

Pani riaditeľka ďalej zhodnotila  konzultačné dni pre rodičov zo dňa: 

4.12.2018 1.stupeň sa zúčastnilo 72,22% rodičov  
2.stupeň sa zúčastnilo 55,79% rodičov 

       30.4.2019 1.stupeň sa zúčastnilo 63,03% rodičov 

                          stupeň sa zúčastnilo 53,68% rodičov 

Rodičia, ktorých deti vykazovali problémy so správaním alebo s učením  a nezúčastnili sa 
konzultačných dní, boli do ZŠ pozvaní na osobné konzultácie. 

Pani riaditeľka nás informovala  o školských výletoch ktoré sa uskutočnia v mesiaci jún po triedach. 

 Škola v prírode, ktorú absolvovali žiaci 4.ročníkov na Táloch, so záverečným výstupom s účasťou 
rodičov.  Vzhľadom  blízkosti miesta pobytu v ŠvP bolo umožnené denné dochádzanie žiaka so 
zdravotnými problémami. V budúcom školskom roku sa Škola v prírode neuskutoční, pretože ju žiaci 
budúceho štvrtého ročníka absolvovali v druhom ročníku. 

 V budúcom školskom roku deti 7.ročníkov so súhlasom rodičov absolvujú pobytový lyžiarsky výcvik. 

Ďalej nás pani riaditeľka informovala o súťažiach, do ktorých sa žiaci zapájajú počas školského roka. 

V budúcom školskom roku bude potrebná voľba nových členov do Rady školy, vzhľadom k zmenám 
v komunálnych voľbách. 

V budúcom školskom roku v prípade schválenia „obedov zadarmo“ bude potrebné zmeniť pravidlá na 
odhlasovanie a prihlasovanie detí na stravu. V prípade, že bude príspevok od štátu na obed nižší, 
rodič bude musieť tento rozdiel doplatiť.  

Dohodli sme sa, že stretnutia Rady rodičov budú dvakrát do roka, prvé pred plenárnym rodičovským 
združením na začiatku školského roka, druhé na konci školského roka. V prípade potreby môže byť 
zvolané aj viackrát do roka na podnet členov alebo vedenia školy. 

3.Do diskusie sa prihlásila pani Verešová, ktorá sa pýtal, či je nutné pri prechode detí na druhý stupeň 
meniť kolektív detí. Pani riaditeľka zdôvodnila, prečo je výmena detí nevyhnutná.  Ďalej sa 



 

informovala, či škola neuvažuje o zamestnaní psychologičky v ZŠ v budúcom školskom roku. Z dôvodu 
chýbajúcich financií, nebude túto silu možné zamestnať. 

Pani Nitková sa informovala ako dopadlo delenie detí na voliteľné predmety v siedmom ročníku. Pani 
riaditeľka nás oboznámila s výsledkami. V budúcom školskom roku budú otvorené dve skupiny žiakov 
Nemeckého jazyka a jedna skupina žiakov ruského jazyka. 

4.Na záver nám pani riaditeľka Mgr. Piliarová poďakovala za prácu v Rade rodičov počas školského 
roka, rozlúčila sa s nami a poďakovala za účasť. 

 

Zapísala: Mgr.Janeta Nitková  

 

 

  

 
 
 

 

 

 

 

 

 


